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Zapis ze zaseddnf AS FaVU VUT v Brne ze dne 15.6. 2011

Pritomni: doc. ak.mal. Vladimir Merta, doc. ak. mal. Margita Titlova, BcA. Katerina Soudkova,
David Vasina, MgA. Filip Cenek, MgA. Barbara Lungova, MgA. Tomas Hruza, ak.mal. Tomas
Lahoda

Nepfitomni: Ondfej Merta, Filip Smetana, prof. Martin Mainer

Omluveni: 0

Hoste: Jan Krnac, MgA. Milan Houser

Omluvenf hoste: ing. Jan Krnac, MgA. Milan Houser

Program zasedani.

1. Schvaleni programu, doc. Merta

2. Schvaleni zapisu ze zaseddnf AS FaVU ze dnu 18.5, 26.5, 1.6. a 7.6. 2011

3. Rozpocet FaVU, ing. Krnac a MgA. Houser

4. Hospodafeni FaVU, ing. Krnac

5. Zprava o cinnosti FaVU, MgA. Houser

6. Smernice dekana FaVU VUT v Brne o podminkach pfijimaciho ffzeni do doktorskeho
studia na akademicky rok 2012/13, zkrdcend pfedkladaci Ihuta (14 dnu) zacala bezet
27.4.2011, pfedklada MgA. Houser, pfednese prof. Hordcek

7. Vyberova fizeni na FaVU, doc. Merta

8. Pfedpisy AS FaVU VUT v Brne - Statut -(projednany, pfipominkovany a schvaleny AS
VUT v Brne) - Mgr. Lungova - graficke schema, prizvat prof. Gabriela, prodekana pro
strategicky rozvoj

9. Predpisy AS FaVU VUT v Brne - Jednacf Fad UR -(projednany, pfipominkovany a
schvaleny AS VUT v Brne) - Mgr. Lungova

10. Pfedpisy AS FaVU VUT v Brne - Volebni a Jednacf fad - -(projednany, pfipominkovany
a schvaleny AS VUT v Brne) - Mgr. Lungova

11. Vedeni archivu AS FaVU VUT v Brne - doc. Merta

12. Zprava ze zaseddnf AS VUT v Brne - MgA. Dub, ak.mal. Lahoda, PhDr. Chamonikola,
PhD.

13. Autorske portfolio, Ondfej Merta

14. Elektronicka dokumentace klauzurnfch praci, Ondfej Merta

15. Odpoved' rektora na dopis AS FaVU VUT v Brne v otazce dislokace fakulty - doc.
Merta



16. Asistenti v atelierech, doc. Titlova

17. Stanoveni ndsledujicfho terminu zasedani AS FaVU VUT v Brne

18. Ruzne

1. Schvdleni programu, doc. Merta

Pfedseda sendtu doc. Merta navrhuje z casovych duvodu a neprftomnosti osob klicovych
pro jejich projedndni vypustit body 4, 5, 6, 9 - 16.

Hlasovani: pro: 6, proti: -, zdrzel se: -. Program ve zneni navrhovanych zmen schvdlen.

2. Schvalenf zdpisu ze zasedani AS FaVU ze dne 7.6. 2011, doc. Merta;

Hlasovanf: pro: 6, proti: -, zdrzel se: 0. Zdpis v predlozenem zneni schvalen.

3. Rozpocet FaVU VUT pro rok 2011.

Bezi predkladaci Ihuta. Sendtorka Lungova pfedbezne vzndsi dotaz na strukturu rozpoctu pro
AS FaVU, senator Cenek z ekonomicke komise AS je prekvapen pouzitim stejneho pausalu
v rozpoctu pro kabinety a podpurnd pracoviste fakulty jako v lonskem roce, prestoze
s dekanem pred tvorenfm rozpoctu probirali moznosti variabilniho rozpoctoveho vzorce
kabinetu, ktery bude v celkovem souctu uspornejsf a zdroven odpovidajicf jejich potfebam;
z predlozeneho materialu take nejsou zfejme letosni pozadavky pracovisf na investicni a
neinvesticni prostfedky; za problematickou cast rozpoctu povazuje zejmena rozpusteni
rezervy fakulty, k diskuzi jsou take nove pfidand ,,zdverecnd ustanoveni" rozpoctu; ke struktufe
mzdovych ndkladu je nutne dovysvetlenf tajemnika fakulty, ktery se vsak z jedndni AS omluvil;
doc. Merta vzndsi vyhrady k predlozenf rozpoctu AS FaVU az v den jeho kondnf 7. 6., kdyz AS
VUT schvdlil rozpocet jiz 17.5.2011. (AS FaVU se sesel 26.5, 1.6. nebyl usndsenischopny, pozn.
zap.). Sendtorka Lungova doporucuje prizvat vsechny prodekany a vedouci katedry teorii.

4. Ndvrh na odvolani stavajfcf a jmenovdni nove umelecke rady

Senator Cenek se pozastavuje nad faktem, ze se UR tento semestr vubec nesesla, prestoze
vyplyva z povinnosti dekana ji minimalne jednou za semestr svolat. Zmenu organizacni
struktury FaVU - od unora nove vznikle misto ,,Projektovy manazer" - tim pddem UR vubec
nefesila, byf se k temto otdzkdm musf vyjadrovat, stejne jako ndsledne sendt. Doc. Merta
podotkl, ze novy dekan si mel bud hned po svem ndstupu svolat stdvajici UR nebo ihned
jmenovat novou.

Usneseni: Zacmd bezet predkladaci Ihuta ndvrhu dekana na odvoldnf stavajfcf a jmenovam
nove umelecke rady.

Hlasovanf: pro: 6, proti: -, zdrzel se: 0.

5. Vyrocnf zprdva FaVU VUT.

Sendtorka Lungova zaznamenala ve zprdve dflcf nepfesnosti a vyzaduje rozsffenf o dalsf
rubriky. Navrhuje take, ze AS FaVU by mel v budoucnu prodebatovat a schvdlit zdvaznou
formu a obsah vyrocnizprdvy. Senator! Cenek a Hruza rovnez konstatovali, ze zprdva
obsahuje nekolik faktickych i gramatickych chyb.

Usnesenf: Zacfnd bezet predklddacf Ihuta pro schvdlenf vyrocnf zprdvy FaVU VUT.



Hlasovanf: pro: 6, proti: -, zdrzel se: 0.

6. Organizacnf schema FaVU VUT.

Senator! obdrzeli dve verze organizacnfho schematu. Prvnf verzi dostaii emailem od senatorky
Lungove, druhou, prepracovanou verzi senatorky Lungove ing. Krndcem obdrzeli osobne
v den zasedanf. Sendtofi se zabyvali verzi ing. Krnace. Doc. Merta md vyhradu k faktu, ze je
dojedne kolonky sloucena funkce prodekana pro tvura cinnost a prodekana pro vnejsi
vztahy. Senatorka Lungovd se pozastavuje nad faktem, ze podle tohoto schematu ma
zahranicni oddeleni na starost prodekan pro strategicky rozvoj, trebaze v praxi spada pod
prodekanku pro tvurci cinnost a vnejsi vztahy. Senator Cenek doporucuje sjednotit nazvy
atelieru tak, aby byly vsechny vysklonovany v jednom padu.

Prisel senator Lahoda.

7. Konkurzy na FaVU

Senatorka Lungovd otevfela debatu zdlezitostf studentskych dopisu z Atelieru Environment
adresovanou AS VUT a jejich ndslednemu pohovoru s dekanem FaVU. Die vyjddreni studentu,
dekan Jim ustne na individualnich pohovorech naznacil moznost podat na ne zalobu za
pomluvu. Senatorka Lungovd se durazne vyhrazuje proti tomu, aby dekan upiral studentum
sve skoly vyjddrit vefejne jejich vlastni nazor a potencialne Jim vyhrozoval ndstroji postihu
takoveho kalibru, jako je zaloba.

Senator Cenek je prekvapen informaci ohledne prodlouzenf uvazku prof. Mainera, kteremu
die vyjadreni doc. Merty a doc. Titlove (na zaklade Mainerova emailu obema pedagogum)
nevyprsi smlouva ke 30. 6. 2011. Nerozumi tak situaci, kdy Atelier malba 2 od 1. zdff 2011
oficidlne povede jiz MgA. Ludek Rathousky. Senator Hruza podotkl, ze tato situace md jiste
take vyznamny vliv na rozpocet FaVU pro tento rok.

Doc. Merta zminil fakt, ze FaVU zastavila spoluprdci s Mgr. Lud'kem Skocovskym na priprave
softwaru pro archivaci klauzur, ktery byl jiz hotovy a pred spustenim. Naznacuje souvislost
s protestnim dopisem Mgr. Skocovskeho proti prubehu vypsdni konkurzu na FaVU.

Prisla senatorka Titlovd.

Senatoru Cenkovi je lito, ze konkurzy probehly v jeste utajenejsi podobe, nez kdykoli pfedtim,
a ze se tak staly pricinou obav znacne cdsti studentu. Nerozumf, proc vedeni fakulty - pres
pfedvolebnf pffslib maximdlnf transparentnosti konkurzu - dodnes nezverejnilo slozeni
jednotlivych komisi (AS tak nema ani moznost konstatovat, ze konkurzy probehly formdlne
v porddku podle ,,Rddu vyberoveho fizeni pro obsazovdni mist akademickych pracovnfku
VUT v Brne"); stejne tak vstricne ke studentum i uspesnym uchazecum o posty vedoucfch by
podle nej bylo zvefejnit jejich koncepce a zdvery komisi, aby se predeslo spekulacfm a
obavam studentu o jejich budoucnost, zaroven by nove prijati pedagogove nevstupovali do
nepratelsky naladeneho prostfedi, protoze by student!, jimz se nova koncepce vedeni
atelieru nemusf zamlouvat, mohli pri zdpise na pfisti akademicky rok prestoupit jinam a
naopak (obmena slozeni studentu nove obsazenych atelieru by probehla prirozene).

Senatorka Lungova pfipomnela, ze problematicke bylo vybirani studentskych pozorovatelu
do konkurznich komisi, bylo zmatecne a probihalo de fakto neoficidlne , a to az den pred
konkurzy (vecer!). Lungovd se domnfvd, ze tyto pozorovatele mel navrhnout dekan a AS
FaVU mel seznam pozorovatelu schvdlit nebo minimalne prodiskutovat.



Sendtorka Titlovd upozornila na fakt, ze prof. Hordcek nebyl fyzicky pfftomen v komisi v dobe,
kdy pfedstavovala svuj projekt, ale pote se presto zucastnil hlasovdnf. Vzndsf tedy vyhradu
ohledne prubehu konkurzu na jejf mfsto a tdze se na jeho legitimitu.

Sendtorka Titlovd upozornuje na fakt, ze jak ona, tak doc. Merta vedou doktorandy, kteff
jejich odchodem pfijdou o sve skolitele. Stejne tak se tdze, zda odchod dvou docentu a
jednoho profesora neznemoznf akreditaci habilitacniho ffzenf na FaVU a garanci studijnfch
oboru a programu.

Odesel doc. Merta.

Sendtorka Titlovd dale vzndsf vyhradu proti faktu, ze Jirf Ptacek, kurdtor vystavy diplomantu,
vubec nezaradil jejf absolventku, MgA. Marcelu Mikulkovou, kterd byla klasifikovdna zndmkou
A, do vystavy diplomantu.

Take se tdze na fakt, zda mel Jiff Ptacek oprdvnenf hodnotit u stdtnich zkousek magistry, kdyz
nebyl schvdlen jako hodnotitel umeleckou radou? Senator Cenek se pokusil dohledat
,,Doplneni seznamu odbornfku do komisi pro stdtnf zdverecne zkousky", v zdpisech UR na
internetu, ale bez uspechu.

Senator Vasina pfipomnel, ze AS FaVU zatfm nedofesil otdzku zvefejneni smluv akademickych
pracovnfku FaVU. Sendtorka Lungovd upozornila AS FaVU na to, ze die jejf konzultace
s prdvnfkem, ktery za studentskych let shodou okolnostf pusobil i jako senator, md AS FaVU
jako kontrolnf organ a soucdst teze instituce, kterd smlouvy uzavfrd, na tyto informace ndrok.

V diskuzi sendtoru vyplynulo, ze prof. Gabriel doposud AS FaVU nevysvetlil duvody, vedoucf
k prodlouzenf smlouvy prof. Ambruzovi a doc. Kvfcalovi na podzim 2010, kdy podle
dokumentu, ktere schvalovala UR na konci fijna, temto pedagogum mely smlouvy vyprset 30.
6.2011.

Usnesenf: AS faVU zdda o pfizvdnf prof. Gabriela, ktery jeste nepodal vysvetlenf ohledne
prodlouzenf smluv prof. Ambruzovi a doc. Kvfcalovi.

Hlasovdni: pro: 7, proti: 0, zdrzel se: 0

Usnesenf: AS FaVU zdda dekana formou dopisu, jehoz znenf schvdlil, o internf poskytnutf udaju
ohledne delky trvdnf pracovnfch smluv akademickych pracovnfku.

Hlasovdnf: pro: 7, proti: 0, zdrzel se: 0

Odesla sendtorka Titlovd.

8. Stanovenf pffstfho terminu

Usnesenf: Zaseddnf AS FaVU probehne 29. 6. v 11.00 hod. v mfstnosti 405 na Rybdfske
13/15/125

Hlasovdnf: pro 6, proti, 0, zdrzel se 0.

AS FaVU v diskuzi kolem moznosti schvdleni rozpoctu fesil rovnez tizivou situaci, v
ktere se po vyhldsenf vysledku neddvnych konkurzu (ktere de facto znamenajf zdsadnf
obmenu komory ak. pracovnfku sendtu dalsfmi ndhradnfky) ocitnul. Vzhledem k tomu, ze
k 30. 6. vyprsf smlouva pfedsedovi AS doc. Mertovi a doc. Titlove, a ze se prof.
Mainer zaseddni sendtu neucastnf, bude schvdleni rozpoctu v prdzdninovem obdobf



obtizne. Senator Cenek se navic domniva, ze senat slozeny z tolika nahradniku - i
vzhledem k poctu hlasu, kteff tito v nasem jednoobvodovem volebnim systemu ziskali
uz neni v jistem smyslu zastupcem akademicke obce fakulty a senat by mel
prodiskutovat moznost predcasnych voleb.

Zasedani AS FaVU bylo ukonceno mfstopfedsedkynf AS FaVU Lungovou.

Vyhotovila: Barbara Lungovd

Verifikoval: doc. ak. mal. Vladimir Merta


